003136

Spider Tree

Picture Description?)

A low-angle shot of tree branches silhouetted against a vibrant, colorful sky.

Analysis?)

This striking photograph presents a low-angle view of a tree against a dramatically colored sky. The
tree's silhouette, rendered in stark black, dominates the foreground, its branches reaching outwards
in a complex network of lines and shapes. The sky transitions through a spectrum of colors, from a
deep, moody blue to hues of orange, pink, and peach, creating a vibrant and surreal backdrop. The
composition emphasizes the raw, natural beauty of the tree while simultaneously evoking a sense of
mystery and the sublime.
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Picture Data

003136 - Spider Tree

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 12/2014 12/2014 04/2015
Width Height Bits/Color
Original Size 7360 px 4912 px 16
Ratio ca. 1.50 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —

Title (German)

Spinnenbaum

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A low-angle shot of tree branches silhouetted against a vibrant, colorful sky.
    
    
      Eine Aufnahme aus niedrigem Winkel von Baumästen, die sich vor einem lebhaften, farbenfrohen Himmel abheben.
    
    
      This striking photograph presents a low-angle view of a tree against a dramatically colored sky. The tree's silhouette, rendered in stark black, dominates the foreground, its branches reaching outwards in a complex network of lines and shapes. The sky transitions through a spectrum of colors, from a deep, moody blue to hues of orange, pink, and peach, creating a vibrant and surreal backdrop. The composition emphasizes the raw, natural beauty of the tree while simultaneously evoking a sense of mystery and the sublime.
    
    
      Diese eindrucksvolle Fotografie zeigt eine Ansicht eines Baumes aus einem niedrigen Winkel vor einem dramatisch gefärbten Himmel. Die Silhouette des Baumes, in kräftigem Schwarz dargestellt, dominiert den Vordergrund, wobei sich seine Äste in einem komplexen Netzwerk aus Linien und Formen nach außen erstrecken. Der Himmel geht in ein Spektrum von Farben über, von einem tiefen, stimmungsvollen Blau bis hin zu Orange-, Rosa- und Pfirsichtönen, wodurch ein lebendiger und surrealer Hintergrund entsteht. Die Komposition betont die rohe, natürliche Schönheit des Baumes und erweckt gleichzeitig ein Gefühl von Mysterium und Erhabenheit.
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